
عضو کمیسیون برنامه مجلس گفت: عمده ارز تخصیص داده شده 
لوکس  واردات گوشی های  تلفن همراه، صرف  واردات گوشی  به 
 شده در حالی که تنها ۹ درصد خریداران گوشی که دهک بالای 

درآمدی هستند، مشتری آن هستند.
بهروز محبی نجم آبادی با اشاره به اهمیت تأمین کالاهای اساسی 
مورد نیاز مردم، اظهار داشت: متأسفانه بخشی از منابع ارزی کشور 
از  کمی  درصد  تنها  که  می شود  لوکس  کالاهای  واردات  صرف 

مردم امکان خرید آن ها را دارند.
در  ملی  پول  ارزش  کاهش  اصلی  دلایل  از  یکی  داد:  ادامه  وی 
ماه های گذشته مربوط به عدم تعادل عرضه و تقاضای کالا بوده 
واردات  برای  ارز  تقاضای  افزایش  به  منجر  نیز  مسئله  این  که 
کالاهای خارجی شده است؛ در دو سال گذشته به درستی برای 
واردات کالاهای اساسی و مواد اولیه تولیدکنندگان ارز تخصیص 

پیدا نکرده است.
* حیف و میل ۲۵۰ میلیون دلار برای گوشی آیفون

یافتن  ادامه  از  انتقاد  با  مجلس  بودجه  و  برنامه  کمیسیون  عضو 
عدم  متأسفانه طرح  گفت:  گران قیمت،  گوشی های  سفارش  ثبت 

به  یورو   ۳۰۰ بالای  گوشی های  واردات  برای  ارز  تخصیص 
صورت قانونی در وزارت صمت تصویب شد اما مسئولان وزارت 
صمت به دلیل فشارهای رسانه ای از تصمیم صحیح خود عقب 

نشینی کردند.
محبی نجم آبادی با تأکید بر لزوم جلوگیری از واردات گوشی های 
ابتدایی  لوکس، اظهار داشت: برآورد می شود که تنها در ماه های 
سال ۱۳۹۹ نزدیک به ۲۵۰ میلیون دلار برای واردات گوشی های 
خاص هزینه شده که اکثراً شامل موبایل های برند اپل بوده است.

وی افزود: بنده در یک تذکر کتبی به وزیر صمت به این مسئله 
ممنوعیت  زمینه  در  قانونی  تکالیف  انجام  خواستار  و  کرده  اشاره 
ثبت سفارش گوشی های لوکس شدم؛ چرا که دولت باید بر اساس 
نیاز  مورد  کالاهای  واردات  به  اقدام  ارزی  منابع  محدودیت های 

مردم کند.
این نماینده مجلس با اشاره به اینکه خرید گوشی های بالای ۳۰۰ 
یورو تنها برای ۹ درصد از مردم امکان پذیر است، گفت: در زمینه 
واردات گوشی باید به نیازهای اکثر مردم توجه شود و منابع ارزی 
از  زیادی  بخش  تقاضای  که  کند  پیدا  اختصاص  موبایل هایی  به 

مردم و قشرهای آسیب پذیر را برطرف می کند.
* لزوم حمایت از تولید داخلی موبایل

محبی نجم آبادی با تأکید بر حمایت از تولید تلفن همراه داخلی 
از  بخشی  گرفته،  صورت  برآوردهای  اساس  بر  داشت:  اظهار 
کشور  داخل  در  تولید  توسط  می تواند  همراه  تلفن  بازار  نیازهای 
شرکت های  از  حمایت  با  دولت  است  بهتر  بنابراین  شود،  تأمین 

تولید کننده، مخارج ارزی خود را کاهش دهد.

معاون سیاسی و اجتماعی استانداری تهران توضیحاتی را در خصوص 
سرانجام مکان برگزاری تجمعات در تهران ارائه کرد.

شکرا... حسن بیگی معاون سیاسی و اجتماعی استانداری تهران درباره 
سرانجام تعیین مکان هایی برای تجمعات در تهران گفت: قانون اساسی 
کشور ما اجازه داده است همه گروه ها، دسته جات و جمعیت ها در راستای 
گوش  به  خواسته هایشان  و  پیام  حرف،  رساندن  و  حقوق شان  احقاق 

مسئولان در چارچوب قانون اساسی تجمعاتی داشته باشند.
وی ادامه داد: لذا براساس قانون اساسی با توجه به اینکه کشور ما دارای 
نظام جمهوری است و با رای مردم رییس جمهور، نمایندگان مجلس و 
همچنین شوراهای روستایی و شهری انتخاب می شوند، بنابراین طبیعی 
و بدیهی است، در راستای نظم بخشی و هم در جهت رساندن خدمات به 
افرادی که نیازمند تجمع هستند، جایگاه و مکانی برای آن تعیین شود.

معاون سیاسی اجتماعی استانداری تهران خاطرنشان کرد: از طرفی باید 
مکانی تعریف شود که غریبه و دشمن از تجمعات سوءاستفاده نکند و 
شاهد نباشیم که خواسته به حق گروه های مختلف از جمله کارگران، 
کشاورزان، معلمان، اصناف و حتی دانش آموزان و دانشجویان خلط شود 

گروه های  حق  خواسته های  و  گیرد  قرار  دشمن  سوءاستفاده  مورد  و 
مختلف انحراف پیدا کند.

حسن بیگی با بیان اینکه مقرر شد این مکان توسط دولت تعیین شود، 
تصریح کرد: در این راستا نیز اقداماتی صورت پذیرفت و مکان هایی 
تعیین تکلیف شده، اما هنوز کامل نشده است. ما نیز در گذشته از طریق 
مجلس این موضوع را پیگیری کردیم و در حال حاضر نیز خواسته ما 
از دولت و مجلس این است که هر چه سریعتر جایی را تعیین کرده تا 

از طرفی خواسته های گروه ها به تعویق  نظم بخشی شود و همچنین 
نیفتد که این تعویق در عدالت اسلامی و در چارچوب قانون اساسی 

مخل یکسری از احقاق حقوق خواهد شد.
وی در پاسخ به این سوال که سال گذشته ۹ مکان برای تجمعات در 
نظر گرفته شده بود، آیا همچنان همین مکان  ها مدنظر است، گفت: 
قرار بر این بود با توجه به اینکه تهران بسیار بزرگ است و جابجایی و 
حمل و نقل سخت است، این تعداد براساس منطقه بندی صورت گرفته 
افزایش پیدا کند، یعنی برای هر منطقه ای یک مکانی تعیین شود که 
در آن منطقه افراد مجبور به جابجایی نبوده و مکان تجمعات برای آنها 
استانداری تهران خاطرنشان کرد:  اجتماعی  نباشد.معاون سیاسی  دور 
به نظرم در یک مقطعی پیشنهاد بود در هر منطقه یک مکان پیشنهاد 
شود، برخی نظرات هم بر این بود که مکان هایی که قرار است تعیین 
شود در مرکزیت شهر باشد. این پیشنهادات پذیرفته شده و به وزارت 
کشور ارسال شده، اما به لحاظ شیوع بیماری کرونا و مشکلاتی که به 
همراه داشت، بررسی این موضوع کمی با تاخیر مواجه شده است. طبیعتا 

وزارت کشور و مسئولان ذیربط نیز باید به این موضوع سرعت دهند.

اسلامی  شورای  مجلس  درمان  و  بهداشت  کمیسیون  عضو  یک 
گفت: نزدیک به ۹ ماه از شروع بیماری کرونا می گذرد و تنها ۵۰ 
درصد از یک میلیارد یورویی که قرار بود در اختیار وزارت بهداشت 

و درمان قرار گیرد، محقق شده است.
از  مشاغل  محدودیت  اعمال  درباره  بندپی،  محسنی  محمدعلی 
هفته  یک  طی  کرونا  با  مبارزه  ستادملی  توسط  که   ۱۸ ساعت 
و  تردد  محدودیت های  معتقدم  گفت:  است،  شده  اعمال  اخیر 
پروتکل های سختگیرانه باید به طور جدی ادامه پیدا کند؛ چراکه 
کرونا  تبعات  مقابل  در  توانسته اند  که  اقدامات کشورهایی  به  اگر 
پروتکل های  همین  انجام  کنید،  نگاه  بدهند  را  هزینه  کمترین 

سختگیرانه به آن ها کمک کرده است.
یک  برای  نه  پروتکل ها  اینکه  بیان  با  چالوس  و  نوشهر  نماینده 
پیدا کند،  ادامه  باید  ماه  پنج  الی  به مدت چهار  بلکه  یا دو هفته 
به رحمت خدا می روند و شناسایی  نفر  بالای ۴۰۰  روزانه  افزود: 
بیماران جدید طی ۲۴ ساعت از مرز ۱۱ هزار نفر گذشته است و 
بروز موردهای جدید به مراتب خطرناک تر از تعداد فوتی ها است، 

بنابراین مردم باید در جریان تبعات این بیماری قرار گیرند.
وی خاطرنشان کرد: هر فردی که جان خودش را از دست می دهد 
عوارض  می تواند  فقدانش  که  دارد  خودش  برای  خانواده  یک 
اجتماعی را برای اعضای خانواده اش به همراه داشته باشد. شاید 
شخصی که فوت می کند، فرزند خانواده ای باشد و پدر و مادر را 

داغدار  کنند. 
بهم  خانواده  اقتصاد  نبودش  با  که  باشد  نان آور  و  همسر  ممکن 
بخورد، ممکن است مادر خانواده باشد که با فقدانش کانون گرم 
خانواده از هم بپاشد. باید گفت، این تبعات شاید تا ۳۰ الی ۴۰ سال 
باقی بماند، بنابراین ضمن این که باید از افزایش تعداد فوتی هایی 
که هر روز داریم جلوگیری کنیم از سوی دیگر هم با اقدامات لازم 

نگذاریم افراد جدیدی مبتلا شوند.
محسنی بندپی با اشاره به این که دولت از ساعت ۱۸ به بعد تعطیلی 
اجباری برخی از مشاغل را اعلام کرده است، اظهار داشت: درست 

خودشان  خاص  نظرات  نقطه  جامعه  افراد  از  کدام  هر  که  است 
از  کرونا  آیا  که  این  بر  مبنی  را هم  اعتراضات شدیدی  دارند،  را 
ساعت ۱۸ به بعد می آید؟ بیان می کنند، اما هر تصمیمی که برای 
محدود کردن جامعه در نظر بگیرید با انتقاد مواجه می شود و مردم 
برای این که به نوعی از زیر بار این محدودیت هاخارج شوند سعی 
می کنند با سیاست های ستاد ملی کرونا مقابله کنند و بحث های 

مختلفی در کشور مطرح می شود.
وی ادامه داد: ایده آل این بود که از اعتبارات مطلوبی برخوردار و 
وضعیت  اقتصادمان  اینکه  یا  و  داشتیم  خوبی  بسیار  ارزی  ذخیره 
درستی داشت و تحریم نبودیم و  آن زمان می توانستیم کشور را 
برای یک الی سه ماه تعطیل کنیم اما اکنون که ما در شرایط بسیار 

استثنایی هستیم، چه باید کرد؟ 
این نماینده مجلس شورای اسلامی گفت: تبعات اجتماعی، امنیتی 
ملی  ستاد  است؛  زیاد  بسیار  کشور  در  کرونا  بیماری  اقتصادی  و 
مبارزه با کرونا، هم باید به فکر این بیماری باشد و هم به مسائلی 
که حول و حوش این بیماری قرار دارد بی اندیشد، بنابراین بر ما 

تکلیف است کاری که از دست مان برمی آید را انجام دهیم.
وی با اشاره به رفتار مقام معظم رهبری در پذیرش دستورات ستاد 
ملی مبارزه با کرونا گفت: همانطور که مقام معظم رهبری فرمودند 
مرجع من برای کرونا تصمیمات ستاد ملی است، ما هم در جامعه 

باید این کار را انجام دهیم. 
مراسم های  بودیم  نکرده  مشاهده  هرگز  گذشته  سال   ۴۱ طی 
عزاداری در بیت رهبری برگزار نشود یا به صورت تک نفره برگزار 
شود؛ این کار ایشان نشان دهنده آن است که تصمیمات ستاد ملی 

مبارزه با کرونا باید برای  آحاد جامعه قابل احترام باشد.
نماینده نوشهر و چالوس با بیان این که شاید از ساعت ۱۸ به بعد از 
نظر اقتصادی فشار کمتری به مردم بیاورد،گفت: ما نمی توانیم به 
مردم بگوییم سرکار نروند و در خانه بمانند چراکه زندگی شان چه 
خواهد شد؟ به نظرم ساعت آغاز محدودیت ها فارغ از ساعت اداری 
و کاری است و می توان از افراد جامعه خواست که در منزل بمانند؛ 

چرا که حضور آنها در منزل قطعا تبعات کمتری خواهد داشت. 
وی ادامه داد: بعضی از کشورها به طور جدی توانستند با برخی 
از اقدامات بیماری کرونا را کنترل کنند. اخیراً مطلبی را در بحث 
شهرهای  از  یکی  در  که  می خواندم  بیماران  شناسایی  و  ردیابی 
چین یک نفر بیمار مبتلا به کرونا پیدا شد که مجبور شدند از ۲ 
میلیون و ۸۰۰ هزار نفر  تست بگیرند و به دنبال آن ۱۷۱ مورد 

جدید پیدا کردند.
هم  ما  اگر  داشت:  اظهار  اسلامی  شورای  مجلس  نماینده  این 
که  نرم افزارهایی  با  را  هستند  مبتلا  که  افرادی  می توانستیم 
یا  درمانی  و  بهداشتی  نظام  هشداردهنده  سیستم های  بلافاصله 
ستاد مبارزه با کرونا را در جریان قرار می دادند، شناسایی و دریابی 
کنیم تا افرادی دیگری مبتلا نشوند بسیار خوب بود، اما این کار 

هزینه های سنگینی دارد.
بندپی در پایان با اشاره به اینکه نزدیک به ۹ ماه از بیماری کرونا 
می گذرد، گفت: در طول این مدت تنها ۵۰ درصد از یک میلیارد 
یورویی که قرار بود در اختیار وزارت بهداشت و درمان قرار گیرد، 
تخصیص داده شده است که این امر نشان از آن دارد که شرایط 
دیگر  کشورهای  به  نسبت  ما  رو  این  از  است.  استثنایی  کشور 

نیازمند مشارکت و همکاری بیشتری از سوی مردم هستیم.
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رسانه بين الملل

شرکت سپرده گذاری مرکزی :
متقاضيان لغو فروش 

سهام عدالت زودتر اقدام كنند
شرکت سپرده گذاری مرکزی اوراق بهادار اعلام کرد: آن دسته 
از سهامداران عدالتی که خواستار لغو سفارش فروش سهام خود 
هستند، می توانند از طریق درگاه های شرکت های کارگزاری 
مرکزی  سپرده گذاری  کنند.شرکت  اقدام  ها،  بانک  شعب  یا 
اوراق بهادار و تسویه وجوه )سمات( در اطلاعیه ای اعلام کرد: 
ارائه سفارش فروش سهام  به  سهامداران عدالتی که نسبت 
عدالت خود در شبکه کارگزاری یا شعب بانک ها اقدام کرده اما به 
دلیل نوسانات اخیر بازار سفارش فروش آنها اجرا نشده و مبلغی 
به حسابشان واریز نشده است، می توانند به درگاه الکترونیکی 
کارگزاران و بانک ها مراجعه و نسبت به لغو سفارش فروش خود 
اقدام کنند.در این اطلاعیه آمده، بدیهی است در صورت عدم 
مراجعه نامبردگان به درگاه شرکت های کارگزاری و عدم لغو 
سفارش، سهام آنها بر اساس قیمت های روز بازار به تشخیص 
کارگزار و در چارچوب قوانین و مقررات به فروش رسیده و وجوه 
حاصل از آن به حساب مشمولان واریز خواهد شد.خاطرنشان 
می شود: بنا به درخواست تعداد زیادی از مشمولان سهام عدالت 
مبنی بر ایجاد لغو سفارش فروش، زیرساخت های لازم در اختیار 
بانک ها و شرکت های کارگزاری قرار گرفته است به طوری که 
مشمولان می توانند درخواست لغو سفارش فروش خود را در 

سامانه های کارگزاران و بانک ها ثبت کنند.

وکیل خانواده قاضی منصوری : 
دليلی برای خودكشی وجود نداشت

بر  مبنی  فیلمی  هیچ  گفت:  منصوری  قاضی  خانواده  وکیل 
از  تأیید موضوع خودکشی در پرونده نیست و تنها گزارشی 
دادستانی رومانی در پرونده وجود دارد که در آن اعلام شده 
غلامرضا منصوری خودکشی کرده که حتی به ما اجازه داده 

نشد رونوشتی از آن گزارش برداریم.
غلامرضا  خانواده  وکیل  طباطبایی،  علیزاده  محمود  سید 
منصوری در خصوص آخرین وضعیت پرونده قاضی منصوری، 
اظهار کرد: متأسفانه تاکنون اقدام خاصی انجام نشده است، 
ما از دادستانی رومانی درخواست کردیم که تمامی مدارک را 
مستقیماً برای خانواده بفرستند تا ببینیم وصیت نامه یا مدرک 
خاصی به همراه غلامرضا منصوری بوده است یا خیر، اما هنوز 

هیچ مدرکی به دست ما نرسیده است.
وی افزود: چند روز گذشته نیز بازپرس پرونده طی تماسی گفت 
که رومانی اعلام کرده مدارکی برای خانواده ارسال شده است،  
لطفاً برای تحقیقات بیشتر مدارک را به بازپرسی ارائه کنید، که 

من گفتم هیچ مدرکی به دست خانواده نرسیده است.
علیزاده طباطبایی بیان کرد: آنچه که خانواده معقتد هستند و 
شواهد و قرائن نیز نشان می دهد، این است که دلیلی برای 
خودکشی وجود نداشته اما گزارشی که به ما ارائه شده است، 
در  است،  کرده   منصوری خودکشی  قاضی  که  می دارد  بیان 

مجموع ما منتظر هستیم تا همه ابعاد پرونده روشن شود.
وی ادامه داد: هیچ فیلمی مبنی بر تأیید موضوع خودکشی در 
پرونده نیست و تنها گزارشی از دادستانی رومانی در پرونده وجود 
دارد که اعلام شده غلامرضا منصوری خودکشی کرده که حتی 
به ما اجازه داده نشد رونوشتی از آن گزارش برداریم و تنها اجازه 

خواندن آن گزارش را به ما دادند.

در اعتراض به عدم صداقت مسئولان ؛
نماینده مردم شهربابک اعتصاب كرد

نماینده مردم شهربابک در مجلس شورای اسلامی در ادامه 
نطق خود تحصن و اعتصاب غذای خود در دفتر کارش در طبقه 
ششم مجلس را اعلام کرد و ضمن عذرخواهی از خانواده اش 
گفت: به عنوان سرباز ولایت در حمایت از محتاجین به نان 
شب و گرفتاران و به خاطر عدم صداقت برخی مسئولان این 
کار را انجام خواهم داد.یک عضو هیات رئیسه کمیسیون صنایع 
و معادن مجلس شورای اسلامی در نطق میان دستور خود از 
تحصن و اعتصاب غذا در دفتر کاری اش خبر داد و گفت: در 
حمایت از محتاجین به نان شب و گرفتاران و به خاطر عدم 

صداقت برخی مسئولان این کار انجام می دهم.
آبادی در جلسه علنی مجلس  مصطفی رضا حسینی قطب 
شورای اسلامی و در نطق میان دستور خود در انتقاد از وضعیت 
اقتصادی گفت: مردم می گویند اقتصادشان موقعی رو به زوال 
رفت که ربا وارد آن شد و دستور خدا، قرآن و دین در آن نادیده 
گرفته شد. بانک ها پول مردم را جمع کردند و از همان پول به 
مردم وام دادند و سود های کلان گرفتند و تاخیر و جریمه اخذ 

کردند در نتیجه هم اقتصاد خراب شد و هم اسلام بدنام.
نماینده مردم شهربابک در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: 
مردم می گویند جبهه های اصول گرا و اصلاح طلبی موجبات 
اختلاف های خانوادگی را فراهم کرده است و همچنان برادر 
با برادر و پدر با پسر را به دنبال منافع فردی و حزبی انداخته 
و هر روز به کالبد کشور آسیب می زند.این عضو هیات رئیسه 
کمیسیون صنایع و معادن مجلس با بیان این که رزمندگان و 
آزادگان و خانواده های شهدا مورد بی مهری هستند، گفت: باید 
به داد آن ها رسید. نباید بگذاریم که جانبازان و آزادگان برای 
مطالبه حق خود تجمع کنند. آن ها سالیانی پیش برای دفاع از 
وطن خود جنگیدند و امروز باید از بیکاری فرزندانشان خجالت 
بکشند.رضاحسینی خطاب به مقام معظم رهبری گفت: امروز در 
کشور لایه لایه سیم های خاردار بی ارزشی کشیدند تا ارزش ها 
نتوانند از آن عبور کنند. امروز میدان های مین تجمل گرایی و 

ثروت کاشتند تا فقرا و وارثان اصلی انقلاب زمینگیر شوند.
نماینده مردم شهربابک در مجلس شورای اسلامی در ادامه 
نطق خود تحصن و اعتصاب غذای خود در دفتر کارش در طبقه 
ششم مجلس را اعلام کرد و ضمن عذرخواهی از خانواده اش 
گفت: به عنوان سرباز ولایت در حمایت از محتاجین به نان 
شب و گرفتاران و به خاطر عدم صداقت برخی مسئولان این 

کار را انجام خواهم داد.

در پي شرايط آشفته بازار سرمايه ؛
مالباختگان بورس 

مقابل مجلس تجمع كردند
صبح دیروز تعداد زیادی از مالباختگان بورس در مقابل مجلس 
شورای اسلامی تجمع کردند. محمدرضا پور ابراهیمی رئیس 
کمیسیون اقتصادی مجلس در بین تجمع کنندگان حاضر شد و 

با معترضین به گفتگو پرداخت.

براي اثبات تقلب در انتخابات ؛
ترامپ 9 روز فرصت دارد

در حالی که ایالت های پنسیلوانیا، جورجیا و میشیگان برای 
تایید نتایج انتخابات آمریکا آماده می شوند و تیم انتخاباتی 
ادامه  تقلب  ادعای  با  دادگاه ها  در  شکایت  به  هم  ترامپ 
می دهد، ترامپ تنها ۹ روز دیگر فرصت دارد تا این شکست 

انتخاباتی را به نفع خود تغییر دهد.
ترامپ،  دونالد  فرصت  میل،   دیلی  روزنامه  گزارش  به 
رئیس جمهوری آمریکا برای تغییر نتایج انتخابات سوم نوامبر، 

رو به اتمام است.
تیم انتخابات او چندین شکایت در ایالت های مهم با ادعای 
وقوع تقلب انتخاباتی به جریان انداخته است اما دادگاه ها این 
ادعاها را رد کرده و تاکید دارند که کمپین ترامپ سندی در 

اثبات این ادعاها ارائه نمی کند.
در همین حال، ایالت های سرنوشت ساز کلیدی ظرف ۹ روز 
آتی نتایج انتخابات را تایید می کنند. میشیگان و پنسیلوانیا 
تا ۲۳ نوامبر فرصت دارند تا نتایج را رسمی کنند. مقام های 
ویسکانسین سه شنبه نتایج انتخابات را تایید کردند، اما آخرین 
مهلت این ایالت برای تایید رسمی نتایج تا اول دسامبر است.

با توجه به اینکه تصور می شود جو بایدن ۱۶ رای الکترال 
ریاست  انتخابات  پیروز  به عنوان  آورد،  به دست  را  جورجیا 
جمهوری آمریکا شناخته می شود. مقام های جورجیا گفته اند 
بازشماری  دستی  صورت  به  را  ایالت  این  آرای  تمام  که 
مهلت  تا  را  نتایج  باید  بازشماری، جورجیا  از  می کنند. پس 

۲۳ نوامبر تایید کند.

نتانیاهو : 
"نفتالی بنت" یک سگ كوچک است

نخست وزیر رژیم صهیونیستی در یک مکالمه محرمانه، هم 
پیمان سابق خود را »سگ کوچک« خطاب می کند.

رژیم  مقامات  میان  سیاسی  اختلافات  رسد  می  نظر  به 
صهیونیستی طی روزهای اخیر به شدت افزایش یافته است 
به طوری که »بنیامین نتانیاهو« نخست وزیر این رژیم در 
جریان یک مکالمه تلفنی، »نفتالی بنت« وزیر جنگ سابق 

رژیم صهیونیستی را سگ کوچک خطاب می کند.
این فایل صوتی متعلق به سال ۲۰۱۸ است و نشان می دهد 
که اختلافات میان نتانیاهو و هم پیمان سابق وی تا چه حد 
شدید بوده است. فایل صوتی مکالمه تلفنی نتانیاهو توسط 

شبکه ۱۳ تلویزیون رژیم صهیونیستی پخش شد.
در آن زمان، نفتالی بنت که یکی از وزرای کابینه نتانیاهو 
و  کرد  انتقاد  وی  فساد  های  پرونده  از  شد  می  محسوب 
را سگ  او  خود  نزدیکان  از  یکی  با  گفتگو  در  نیز  نتانیاهو 

کوچک خطاب کرد.
داد  می  نشان  که  شد  منتشر  گزارش  یک  نیز  گذشته  روز 
نفتالی بنت به دنبال کنار زدن نتانیاهو از عرصه قدرت است. 
وزیر جنگ سابق رژیم صهیونیستی انتقاداتی را علیه نتانیاهو 

و عملکرد وی مطرح کرده و خواستار برکناری او شده بود.

مذاکره کننده بريتانیا در امور برگزيت : 
احتمال شكست مذاكرات وجود دارد

مذاکره کننده ارشد بریتانیا در امور برگزیت گفت که این کشور 
و اتحادیه اروپا به پیشرفت هایی در مذاکرات دست یافته اند.

ارشد  مذاکره کننده  فراست«،  »دیوید  رویترز،  گزارش  به 
بریتانیا در امور برگزیت گفت که این کشور و اتحادیه اروپا به 

پیشرفت هایی در مذاکرات دست یافته اند. 
نهایی  توافق  به  نرسیدن  امکان  این حال  با  که  افزود  وی 

همچنان وجود دارد. 
در جهت  »پیشرفت هایی  توئیتری گفت:  پیامی  در  فراست 

مثبت طی روزهای اخیر صورت گرفته است.«
وی افزود: »اکنون در بیشتر موارد به درک مشترک رسیده ایم 
هرچند که اختلاف ها بر سر عناصر کلیدی همچنان به قوت 
خود باقی است. بر روی این موضوع ها کار کرده تا در صورت 

امکان به توافق برسیم. اما ممکن است موفق نشویم.

منابع آگاه :
رژیم صهيونيستی غزه را تهدید كرد

وزیر دارایی رژیم صهیونیستی نوار غزه را به جنگ گسترده 
تهدید کرد و گفت: ارتش هرگونه موشک پرانی از سمت غزه 

را به شدت پاسخ خواهد داد.
یسرائیل کاتس در گفت وگو با رادیو ارتش رژیم صهیونیستی، 
حماس را مسئول حملات راکتی از نوار غزه به اراضی اشغالی 
را  موشکی  حملات  تداوم  اجازه  اسرائیل  گفت:  و  دانست 
لیبرمن رهبر حزب  ارتباط، آویگدور  نخواهد داد. در همین 
ناتوانی  به خاطر  را  نتانیاهو  دولت  هم  ما"  خانه  "اسرائیل 
به وضعیت صهیونیست های  بی توجهی  و  برابر حماس  در 

ساکن مناطق جنوبی به شدت مورد انتقاد قرار داد.
با رادیو "۱۰۳" گفت که سیاست دولت  لیبرمن در گفتگو 
نتانیاهو مبتنی بر بی اعتنایی به ساکنان مناطق جنوبی است.

در اقدامي تاريخي از سوي بايدن ؛
یک زن رئيس پنتاگون مي شود 

اقدامی  در  است  ممکن  آمریکا  منتخب  رئیس جمهوری 
تاریخی و برای نخستین بار یک زن را برای ریاست پنتاگون 

انتخاب کند.
رئیس جمهوری  بایدن«،  »جو  نیوز،  ن بی سی  گزارش  به 
برای  و  تاریخی  اقدامی  در  است  ممکن  آمریکا  منتخب 

نخستین بار یک زن را برای ریاست پنتاگون انتخاب کند. 
مقام های رسمی و منابع آگاه معتقدند که »میشل فلورنوی«، 
به عنوان  به  را  آمریکا  دفاع  وزارت  در  قدیمی  مقام های  از 

رئیس این وزارتخانه منصوب کند. 
چنانچه این امر تایید شود، فلورنوی به عنوان رئیس پنتاگون 
می بایست بودجه نظامی این وزارتخانه را کاهش داده و توان 

خود را صرف توزیع واکسن کرونا کند. 
این در حالی است که دموکرات ها مدت هاست که به دبنال 
انتصاب یک زن در جایگاه رئیس وزارت دفاع آمریکا هستند. 
فلورنوی ۵۹ ساله که طرفدار همکاری نظامی قوی در خارج 
از آمریکاست، چند بار در پنتاگون عهده دار سمت شده و اولین 
آن در دهه ۱۹۹۰ بود و آخرین آن از سال ۲۰۰۹ تا ۲۰۱۲ در 

سمت معاون وزیر دفاع بوده است.

مسئولان  گفت:  اسلامی  موتلفه  حزب  دبیرکل 
از  پرهیز  ضمن  کرونا  بحران  مدیریت  در  باید 
تناقض در گفتارها و اقدام ها، نسبت به دوگانگی 

برخورد با تجمعات نیز توجه داشته باشند.
بیان مواضع هفتگی حزب  بادامچیان در  اسدا... 
بیماری  گوناگون  های  آسیب  اشاره  با  موتلفه 
کرونا در کشور و افزایش محدودیت ها، از دولت 
خواست با اعتمادسازی عمومی، از اقشار آسیب 

دیده شرایط کرونا حمایت جدی داشته باشد. 
آمار مبتلایان  افزایش  از  افزود: جلوگیری  وی 
نیازمند  کشور  در  آن  قربانیان  و  کرونا  به 
و  متقن  های  تصمیم  و  منسجم  مدیریت 
داشتن  نیز  و  فرماندهی  قرارگاه  کارشناسی 

است.  اجرایی  ضمانت 
کرد:  اضافه  اسلامی  موتلفه  حزب  دبیرکل 
باید در مدیریت بحران کرونا ضمن  مسئولان 
پرهیز از تناقض در گفتارها و اقدام ها، نسبت 
توجه  نیز  تجمعات  با  برخورد  دوگانگی  به 

باشند.   داشته 
به  توجه  با  کرد:  تصریح  ادامه  در  بادامچیان 
موفقیت های طب سنتی در برخی کشورها برای 

درمان کرونا، دولت از ظرفیت های طب ایرانی 
برای کاهش عوارض و درمان بیماری کرونا در 

کشور بهره برداری نماید.  
درباره  گفتگو  این  از  دیگری  بخش  در  وی 
کرد:  تأکید  ایران  بورس  بازار  اخیر  مشکلات 
مردم با تشویق دولت در این بازار سرمایه گذاری 
نوسانات  و  کنونی  سخت  شرایط  در  و  کردند 

خسارت باری که اخیرا در این بازار اتفاق افتاد، 
نهادهای مسئول  دولت موظف است کم کاری 
در این رابطه را جبران نموده و از سرمایه مردم 

حفاظت و از خسارت دیدگان حمایت نماید. 
دبیرکل حزب موتلفه اسلامی در ادامه با تشکر 
این  گفت:  صمت  وزارت  اخیر  های  اقدام  از 
وزارتخانه و دستگاه های دیگر در بحران کرونا 

های  توانمندی  از  استفاده  با  که  کنند  تلاش 
تأمین  و  مردم  مشکلات  رفع  به  نسبت  داخلی 

کالاهای ضروری آنها اقدام نمایند.
های  گشایش  به  اشاره  با  بادامچیان همچنین   
اخیر اقتصادی توسط دولت اظهار داشت: برطرف 
گمرک  از  کالاها  ترخیص  موانع  ناگهانی  شدن 
بازار  در  ضروری  کالاهای  توزیع  و  تأمین  و 
کشور  اقتصادی  مشکلات  که  دهد  می  نشان 
رویدادهای  به  را  آن  نباید  و  دارد  داخلی  ریشه 
برخی دولت ها موکول کرد. بلکه با عزم و اراده 
مسئولان و تکیه بر ظرفیت های داخلی می توان 

مشکلات را برطرف کرد. 
 وی در ادامه با اشاره به عدم تغییر در سیاست 
ریاست  اخیر  انتخابات  به  توجه  با  نظام  خارجی 
تأکید کرد: همان گونه که  آمریکا  جمهوری در 
مقام معظم رهبری هم فرمودند، سیاست خارجی 
نظام با تغییر رؤسای جمهور آمریکا تغییر نخواهد 
سیاست  تابع  آمریکا  در  ها  دولت  که  چرا  کرد 
مواضع  و  هستند  شده  تعیین  پیش  از  های 
ترامپ و بایدن هم نسبت به جمهوری اسلامی 

مشخص است.

دبیرکل حزب موتلفه اسلامی : 

آقايان با تجمعات، دوگانه برخورد مي كنند

برای واردات گوشی آيفون ؛

2۵۰ ميليون دلار منابع ارزی بر باد رفت

معاون استاندار تهران :

مكان تجمعات بايد سريعا مشخص شود

عضو کمیسیون بهداشت مجلس :

تبعات كرونا ۴۰ سال باقی مي ماند

شماره 2276 - دوشنبه 26 آبان 1399


